



REMEMBERING
Yolande McARTHUR
January 29, 1936 - July 29, 2024



On July 29, 2024, Ms. Yolande Marie Paule McArthur (née Triquet) of Elk Point, Alberta, formerly of Toronto, Ontario, passed away at the age of 88 years. She was the daughter of two warriors and fought until the end. She is survived by her children, Ian (Susan), Danielle (Murray Aarbo) & Andrew; grandchildren, Daniel, Annika & Nicholas; niece, Julie; nephews, Jean & Pierre Triquet. Ms. McArthur was predeceased by her parents, Paul Triquet & Alberte Chénier; former spouse, Alexander Dougald McArthur; brother, Claude (Louise) Triquet. A private gathering will take place at a later date. Cremation has taken place. If desired, donations may be made to St. Paul Extencicare or Elk Point Heritage Lodge 5626 51 Street, St. Paul, AB T0A 3A1. To send condolences online, please visit <https://www.gracegardensfuneralchapel.com/obituary/yolande-mcarthur/>

GRACE GARDENS FUNERAL CHAPEL, 5626 - 51 Street, St Paul AB T0A 3A1
780-645-2677

Le 29 juillet 2024, Mme Yolande Marie Paule McArthur (née Triquet) d'Elk Point, Alberta, anciennement de Toronto, Ontario, est décédée à l'âge de 88 ans. Elle laisse dans le deuil ses enfants, Ian (Susan), Danielle (Murray Aarbo) et Andrew; ses petits-enfants, Daniel, Annika et Nicholas; sa nièce, Julie; ses neveux, Jean et Pierre Triquet. Mme McArthur est prédécédée par ses parents, Paul Triquet et Alberte Chénier; son ancien époux, Alexander Dougald McArthur; et son frère, Claude (Louise) Triquet. Une cérémonie privée aura lieu à une date ultérieure. La crémation a eu lieu. Si vous le souhaitez, des dons peuvent être faits à St. Paul Extencicare ou à Elk Point Heritage Lodge 5626 51 Street, St. Paul AB T0A 3A1. Pour envoyer des condoléances en ligne, veuillez visiter <https://www.gracegardensfuneralchapel.com/obituary/yolande-mcarthur/>

GRACE GARDENS FUNERAL CHAPEL, 5626 - 51 Street, St Paul, AB T0A 3A1,
780-645-2677

